

**ACTA DE LA JUNTA DIRECTIVA DE L'AMPA DE
L'ESCOLA FERRAN I CLUA**

www.ampaferriandclua.cat

Identificació de la sessió

Dia: 7 d'Abril de 2016
Hora: de 21.00h a h 23.30h
Lloc: CEIP Jaume Ferran i Clua – Valldoreix

Assistents a la reunió

(S'adjunta document amb els assistents)

Ordre del dia

1. Aprovació de l'acta anterior
2. Valoració de la Festa del Bricolatge
3. Feina de les comissions: Extraescolars, Fi de Curs i altres
4. Precs i preguntes

1. Aprovació de l'acta anterior.

La Eugènia Ortiz demana a la Junta si hi ha novetats respecte les papereres tipus bústia, que han estat retirades en altres centres després de que hi hagués un accident molt greu al Joan Maragall, tal com es va discutir a la junta anterior. La direcció del centre n'està al cas però no hi ha pressupost per a reemplaçar-les. Es decideix presentar una instància a la EMD i fer seguiment amb la direcció.

Sense més intervencions s'aprova per unanimitat l'acta de la sessió anterior.

2. Valoració de la Festa del Bricolatge

Xavi Corral, Jose Manuel Hernandez i Oriol Lecina: la valoració de la comissió és molt positiva, hi va haver bona assistència i es van complir els objectius que es plantejaven. La valoració per part de la direcció del centre també ha estat molt positiva.

Com a punts a millorar: es considera que el pressupost era petit per a tota la feina que es voldria fer, i molt temps de les reunions de la comissió s'ha dedicat a temes

de pressupost. La direcció del centre va demanar més claredat i antelació en la comunicació de les dates.

Paella: 86 tiquets pagats, es va recuperar la despesa per ingredients i va quedar un petit romanent. Es van aprofitar begudes i cafès d'events anteriors (fi de curs, 2a mà).

De cara a l'any vinent es proposa treballar per projectes i assignar un pressupost independent a cada un, encara que part de la feina coincideixi en el dia de la Bricofesta. Caldria fer un esforç per pensar projectes on els alumnes puguin participar com més millor. També es valora molt positivament que els projectes siguin proposats i/o escollits pels propis alumnes (com en el cas de la caseta del pati de 3er i 4rt).

Andreu Giralt: caldria discutir més a fons quins projectes s'ajusten als objectius de la comissió de bricolatge i quins haurien de ser assumits per l'administració responsable del centre.

Conclusions: la valoració final és molt positiva per part de l'AMPA i del centre. De cara a l'any vinent s'acorda revisar el pressupost de la comissió i millorar la comunicació amb el centre.

3. Feina de les comissions: Extraescolars, Fi de Curs i altres

Extraescolars

Anna Arís: s'ha fet una enquesta perquè les famílies valorin les extraescolars i facin suggeriments de cara al curs vinent. Els resultats de l'enquesta serviran per a planificar la oferta del proper curs. La idea és tenir en compte qualsevol proposta de nova activitat que tingui 2-3 famílies interessades.

Alguns dels assistents no van veure el link a l'enquesta en el darrer missatge de l'AMPA, que tenia molt contingut. S'acorda tornar a enviar un missatge només amb el link a l'enquesta.

Fi de curs

Marta Bonell: hi ha hagut un parell de reunions de la comissió. S'ha citat a 7itria per parlar del sopar que s'oferirà. El format de la festa serà similar al de l'any passat. Es parlarà amb proveïdors de begudes per al bar (l'any passat va ser 7itria).

Hi ha la proposta de fer gots de plàstic reutilitzables amb el logo de l'AMPA / escola / festa.

Anna Arís: la intenció és que sigui una festa sostenible i autofinançada. Cal continuar treballant per anar reduint-ne el pressupost. Està pendent resoldre quin equip de so es farà servir.

Andreu Giralt: aquest any com a novetat s'ha fet una demanda conjunta des de la Coordinadora d'AMPES de St Cugat a l'Ajuntament perquè cedeixi taules i cadires per a les festes de fi de curs, ja que en aquest concepte hi havia una despesa molt gran per part de les famílies. Finalment s'ha aconseguit el compromís de que l'Ajuntament se'n farà càrrec.

Projecte Escola

Eugènia Ortiz: la comissió ha contactat amb els responsables del projecte Tutoria entre Iguals (TEI) per a la prevenció de l'assetjament. Aquest projecte surt del ICE de la UB i porten formats molts docents a primària i secundària.

La metodologia fa èmfasi en dos cursos, 3er i 5è, però implica tota la comunitat educativa, alumnes, docents, famílies, menjador. El pla consisteix a treballar amb l'associació durant 2 cursos, i a partir d'aquí l'equip docent ja està capacitat per continuar portant el projecte implantat al centre. El projecte també pot actuar puntualment després de la implementació, donar suport, etc.

La recepció va ser molt bona per part de l'equip directiu. S'ha recopilat molt material, hi ha molta cosa per llegir per tenir clara una proposta per a l'escola. El cost és de 1000€ que inclouen la formació, materials i assessorament.

En breu es farà una reunió amb els responsables del programa i la direcció del centre, amb la idea de començar el curs vinent si és possible.

S'acorda penjar al web de l'AMPA la documentació que s'ha recopilat.

Hort

Marc: La EMD va fer la poda dels arbres de l'escola excepte la dels pins, alguns dels quals poden ser perillosos. La EMD no va avisar, de cara a l'any vinent s'hi ha d'estar més a sobre des del començament de curs.

El Marc i l'Oriol Lecina han estat quatre dies amb els de 3er, que són els q fan l'hort, fent planters i plantant. Ha anat bé però la 1a plantada es va secar, ara s'ha posat un petit hivernacle que de moment es rega a mà però es vol fer automàtic. L'any vinent s'ampliarà l'hort perquè es queda molt petit.

Dipòsits de pluvials: algú ha de saber qui els va instal·lar perquè vingui a reparar-los. Marc ho parlarà amb el Francesc

4. Precs i preguntes

Gemma: el Ferran Clua no participa en competicions escolars per manca d'interès i/o perquè no arriba la informació. En part és perquè en altres centres Paidos/UMET porta les extraescolars i no convida a aquestes competicions, segons SAEC fan pagar per ser una altra organització. El Jose Andrade (3er i 6è) és professor d'EF en un altre centre i ha entrenat varis equips d'atletisme pel seu compte, hi ha un equip de 6è classificat per campionat escolar d'atletisme a nivell espanyol. La competició és a finals de Maig i no tenen ni lloc per entrenar ni samarretes.

S'acorda parlar amb SAEC, el centre i directament amb la UMET perquè no es perdin aquestes oportunitats.

Gemma: algunes nenes de 6è deien que volien portar els coberts de casa perquè els de l'escola estan bruts. S'acorda comprovar l'estat dels coberts¹.

Mireia: a algunes fruites, com el kiwi, els afegixen sucre al menjador perquè si no és massa àcid i alguns nens no els volen menjar. El mateix amb el iogurt.

Andreu: ha arribat a la Junta que hi ha queixes d'algunes famílies de 6è perquè els diners per la festa de fi de curs de 6è són pocs. Gemma: no li ha arribat que aquesta sensació sigui generalitzada a les famílies de 6è, però potser no està molt ficada en aquest tema concret.

Mireia, Andreu: es va votar un pressupost en Assemblea i s'ha de respectar.

Eugènia: la recollida de roba va anar molt bé encara que de vegades el problema és el transport i la distribució. Hi ha un grup de pares relacionats amb Metges Sense

¹ Acabada la reunió alguns dels assistents s'acosten al menjador i comproven que la gran majoria dels coberts estan nets i en bon estat.

Fronteres que proposaven fer alguna activitat (recolecta / petita festa / dinar solidari) per enviar diners a MSF pels refugiats.

Gemma: el tema de demanar diners és complicat pel que implica per qui recull els diners.

Anna: una altra opció és fer una xerrada amb entrada o on es pugui fer una donació.

Kai: es podria fer implicant l'escola a partir de setembre.

David: es pot fer coincidir amb la festa de fi de curs per aprofitar que hi és tota l'escola.

Andreu: la Susana Herrada a la sectorial d'Educació va dir que la EMD és conscient de que és habitual que entrin a l'escola en caps de setmana i dies de festa però que "no hi poden fer res".

I sense més temes per tractar, s'aixeca la sessió a les 23.40 h.

El secretari en funcions,

Vistiplau, el president

David Jacovkis Halperin
Valldoreix, 3 de febrer de 2016

Andreu Giralt i Puga